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Behandelend 
ambtenaar 

Marc Smit       
 

Belangrijkste 
bespreek- en/of 
beslispunten 

De raad besluit:  
 
1. Kennis te nemen van “Duiven-Westervoort doelstelling 
energieneutraal” en op basis daarvan van de lokale opgave;  

2. Op basis van het document “Duiven-Westervoort doelstelling 
energieneutraal” het ambitieniveau te bepalen op ‘energieneutraal in 
2050;  

3. Een raadsavond, bij voorkeur samen met Westervoort, te (laten) 
organiseren om het communicatie- en participatietraject nader toe te 
lichten.  
 
Bespreekpunt is de vraag of de raad achter de keuze staat voor de 
gekozen ambitie om energieneutraliteit na te streven in 2050. 

Historie In de voorjaarsnota 2018 is opgenomen dat er een ambitiedocument 
‘circulaire economie’ wordt opgesteld. Dit bestaat uit drie onderdelen: de 
energietransitie, circulariteit (grondstoffentransitie) en de klimaat 
adaptatie. Dit raadsvoorstel gaat in op het deel energietransitie. 
 
Op de achtergrond spelen de volgende relevante akkoorden mee: 

1. Klimaatakkoord Parijs. 
2. Nationaal energieakkoord 2013. 
3. Gelders Energieakkoord. 
4. Regionale Energie Strategie (RES). 

 
30 oktober is er een informele avond geweest over de energietransitie. 
Bureau Over Morgen heeft een presentatie gegeven over de huidige stand 
van zaken wat betreft duurzame energie en laten zien wat (aanvullend) 
nodig is om Duiven energieneutraal te maken in 2050. Daar is ook 
gelegenheid tot het stellen van vragen geweest.  
  

Termijn Het vaststellen van de ambitie is stap 1. In stap 2 worden de 
consequenties van de gestelde ambities voor de gemeentelijke organisatie 
verder uitgewerkt en wordt focus aangebracht in de belangrijkste stappen 
die de komende paar jaar nodig zijn. Dit wordt verwacht in het eerste 
kwartaal van 2019. 

 

Politieke Avond 4 december 2018 Ronde en  debat tafel 

Voorzitter Griffie Zaal Domein Duur 

P. Dijkstra E.N. Bosscha Raadzaal Omgeving 60 minuten 

Behandeladvies Wij adviseren een ronde en debattafel omdat er reeds een informatieve 
(informele) avond is geweest over dit onderwerp op 30 oktober. Het 
raadsvoorstel sluit aan bij de gegeven presentatie over de opgave voor 
energieneutraliteit in 2050.  



Tijdens deze ronde/debattafel  is er gelegenheid om nieuwe aanvullende 
informatieve vragen te stellen over het voorstel. Technische vragen dienen 
vooraf gesteld te worden bij de behandelend ambtenaar.  
 
Er zullen ook vertegenwoordigers van het Bureau Over Morgen aanwezig zijn 
voor het beantwoorden van vragen. 

 
Na de ronde tafel is aansluitend de debat tafel. Tijdens het debat kunnen 
partijen hun standpunt weergeven en moties/amendementen aankondigen.  
 
Na de debattafel  zal de voorzitter vragen of een fractie een amendement of 
motie bij dit onderwerp wil indienen in de raad, dan wordt het voorstel als 
bespreekstuk geagendeerd. Of dat het voorstel als hamerstuk (eventueel met 
een stemverklaring) geagendeerd kan worden in de raadsvergadering.  
  

Spreekrecht 
publiek  

Men kan meepraten aan tafel, aanmelden via griffie@duiven.nl. Zie voor meer 
informatie https://www.duiven.nl/meedoen 

  

Opbrengst van de 
tafel 

De ronde tafel is afgerond en er is een start gemaakt met het debat. Meerdere 
partijen hebben aangegeven dat er behoefte is aan meer debatruimte voor dit 
onderwerp. Het debat krijgt een vervolg op de politieke avond van 15 januari.  

Raadsvergadering 29 januari 2019 

 

Politieke Avond 15 januari 2019 Debat tafel 

Voorzitter Griffie Zaal Domein Duur 

P. Dijkstra E.N. Bosscha Raadzaal Omgeving 45 minuten 

Behandeladvies Op 4 december 2018 is over dit onderwerp al een ronde tafel geweest tijdens 
de politieke avond. Daarnaast is reeds een start gemaakt met het debat. 
Op deze politieke avond wordt het debat vervolgd en tijdens het debat 
kunnen partijen hun standpunt weergeven en moties/amendementen 
aankondigen.  
 
Na de debattafel  zal de voorzitter vragen of een fractie een amendement of 
motie bij dit onderwerp wil indienen in de raad, dan wordt het voorstel als 
bespreekstuk geagendeerd. Of dat het voorstel als hamerstuk (eventueel met 
een stemverklaring) geagendeerd kan worden in de raadsvergadering.  
  

Spreekrecht 
publiek  

Men kan meepraten aan tafel, aanmelden via griffie@duiven.nl. Zie voor meer 
informatie https://www.duiven.nl/meedoen 

 

Opbrengst van de 
tafel 

Tijdens de debattafel heeft GroenLinks samen met SP en PvdA een 
amendement aangekondigd om tussendoelstellingen vast te stellen voor 2023 
(min 23%) en 2030 (min 49%). Het debat ging voornamelijk over dit stuk.   
 
De wethouder gaf tijdens het debat aan positief te zijn over het stellen van 
tussendoelstellingen in  stap 2 van het project. In stap 2 wordt de ambitie 
uitgewerkt en wordt  ingezoomd op consequenties en vervolgstappen.  
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Wel plaatst zij twee kanttekeningen: 
1. Het cijfer 49% gaat over CO2-reductie en niet over energieneutraliteit. 

Voor energieneutraliteit zouden we moeten vasthouden aan 41%. 
2. Om tussentijds te versnellen moeten er ook financiële middelen 

moeten worden vrijgemaakt voor de gemeentelijke organisatie. Dit 
komt ook bij stap 2 aan de orde. 

 
De fractie van GroenLinks geeft als woordvoerder aan dat zij het amendement 
gaan aanpassen voor de raadsvergadering.  
 
De fractie van Pro Duiven geeft aan onderzoeken over straling rond te sturen 
naar de raadsleden en de wethouder. 
 
Het debat is afgerond en gaat vanwege het aangekondigde amendement als 
bespreekstuk naar de raadsvergadering van 29 januari 2019. 

Raadsvergadering 29 januari 2019 

 


